
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 19. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 547
I forlængelse af salget af Søbæk Skolerne i Jyderup i Holbæk Kommune til
den svenske koncern Olivia, som bl.a. omtalt i artiklen ”Danske bosteder sæl-
ges til udlandet: Fagfolk og politikere advarer” bragt på www.Den Offentli-
ge.dk den 12. september 2017, bedes ministeren oplyse, hvad regeringen har
gjort sig af tanker i forhold til, hvordan vi som samfund kan sikre at institutio-
ner for udsatte børn og unge ikke bliver en handelsvare, og om der bør fore-
slås et loft for, hvad der må tjenes på at drive sociale tilbud, som foreslået af
bl.a. Benny Andersen, formand for Socialpædagogerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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